

2858619  
الرقم  
6/16/2024  
التاريخ  
المرفقات



## تعيم

GACA Circular

To: All air carriers operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including General Aviation.

Subject : Prohibition of air carriers to provide repair and maintenance services for remuneration and/or hire.

إلى: جميع الناقلات العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

الموضوع: بشأن عدم قيام الناقلات الجوية بممارسة نشاط الإصلاح والصيانة مقابل أجر أو تعويض.

### Reference:

1. Article 84 of the Civil Aviation Law.
2. Article 23 of the Civil Aviation Law.

### ال المرجع:

١. المادة (٨٤) من نظام الطيران المدني.
٢. المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.

### Instructions:

1. All air carriers operating in the Kingdom's airports are prohibited from providing repair and maintenance services to other carriers for remuneration and/or hire without a prior approval from GACA.
2. All air carriers operating in the Kingdom's airports must adhere to the provisions of the economic regulations issued by GACA BOD Resolution No. (37/588), dated 06/09/2023.
3. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of the Government's orders. Violators shall be held responsible and legal action may be undertaken against them.

١. يمنع على كافة الناقلات الجوية العاملة في مطارات المملكة تقديم خدمة الإصلاح والصيانة لمناقلات أخرى مقابل أجر أو تعويض دون الحصول على موافقة الهيئة المسئولة.
٢. يجب على كافة الناقلات الجوية العاملة في مطارات المملكة الالتزام بمتطلبات ما ورد في اللوائح الاقتصادية المحدثة الصادرة بقرار مجلس إدارة الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٣٧ / ٥٨٨) وتاريخ ١٤٤٥/٢/٢١هـ.
٣. إن عدم الالتزام بالتعليمات التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Null.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والخدمات اللوجستية  
Executive Vice President for Economic Policies and Logistics Services

المملكة العربية السعودية، ص.ب. ٤٧٣٦٠ - الرياض ١١٥٥٢ - هاتف: +٩٦٦ ١١ ٥٢٥ ٣٣٣٣ - فاكس: +٩٦٦ ١١ ٥٢٥ ٢٢٢٣  
Kingdom of Saudi Arabia P.O Box 47360 Riyadh 11552 Tel:+966(11) 525 3222  
gaca.gov.sa

